
                  Obec Plechotice, Hlavná 39/70, 075 01 Plechotice 

_________________________________________________________________________ 

 

Zápisnica zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Plechotice konaného dňa 09.12.2023 

o 16.30 hod. v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach 

 

Prítomní: 

 

PaedDr. Marek Andráš - starosta obce 

 

Jaroslav Bič - poslanec 

Mgr. Lucia Ondová - poslankyňa 

Štefan Meglés - poslanec 

Stanislav Roman - poslanec 

Mgr. Martin Hrubovský - poslanec 

Ladislav Majerník - poslanec 

Ing. Štefan Vereb - poslanec 

 

Ing. Valéria Antalová - kontrolórka obce  

Mgr. Dominika Malčická - zapisovateľka 

 

Ďalší prítomní: 

 

Peter  Novák - vedúci FS Studzenka  Plechotice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce podľa ustanovenia § 13 ods. 4 Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Informácie o poskytnutých dotáciách 

4. Schválenie kapitálovej investície projektov 

5. Správa kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2023 

6. Návrh - VZN č. -/23 o dani z nehnuteľnosti, dani za psa, dani za užívanie verejného 

priestranstva, dani za predajné automaty, dani za nevýherné hracie automaty a poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

7. Stanovisko kontrolóra obce k rozpočtu na rok 2024  

8. Rozpočet na rok 2024 – návrh  

9. Vymenovanie inventarizačnej komisie  

10. Príkaz na vykonanie inventarizácie so stavom k 31.12.2023  

11. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2024  

12. Rôzne 

13. Záver  

 

 



1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce PaedDr. Marek Andráš o 16.30 hod. 

v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach a privítal všetkých prítomných. Zároveň 

skonštatoval, že z počtu 7 poslancov je prítomných 6 poslancov, poslankyňa Mgr. Lucia Ondová prišla 

pár minút po otvorení zasadnutia OcZ. 

 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli z radov poslancov starostom navrhnutí p. Stanislav Roman a Ing. Štefan 

Vereb. Poslanci súhlasili s vysloveným návrhom a o jeho schválení hlasovali takto:  

 

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

Hrubovský,  Ladislav Majerník,  Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 7  (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, 

Ladislav Majerník,  Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

3. Schválenie programu 

 

V tomto bode starosta obce predniesol program rokovania zverejnený v pozvánke na toto zasadnutie, 

ktorý by chcel doplniť o ďalšie body a to  ozvučenie areálu Domu nádeje, podujatie Vianočné pastorále, 

aktuálne dianie v obci.  

 

Poslanci o tom  hlasovali nasledovne: 

 

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

Hrubovský , Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, 

Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

4. Informácie o poskytnutých dotáciách   

  

Starosta informoval poslancov o schválenej dotácii na zateplenie budovy obecného úradu, ktorá bude 

poskytnutá Environmentálnym fondom v rámci projektu „Zvýšenie energetickej účinnosti Obecného 

úradu Plechotice“ v celkovej výške 123 559,- € so spoluúčasťou obce vo výške   6 503,11 €. 

Environmentálny fond umožňuje obci poskytnúť na túto spoluúčasť 6 500,- € pôžičku s  nízkym 

úrokom.   

 

Ďalšou schválenou dotáciou z Environmentálneho fondu vo výške 80 000,- € je dotácia na projekt 

„Triedený zber komunálneho odpadu v obci Plechotice“, kde je tiež 5%  spoluúčasť obce vo výške 

4 210,53 €. Z týchto peňažných prostriedkov sa zakúpi nový traktor a vlečka, oboje však musia spĺňať 



požadované technické parametre. Starosta poslancom predostrel návrh  pre  traktor značky Kubota, ale 

môže to byť aj Zetor, John Deere či iná značka – zariadia sa podľa najlepšej ceny.  Poslanec Mgr. Martin 

Hrubovský sa spýtal na to, kto bude šoférom toto traktora a tiež podotkol, že je nutné, aby sa o to niekto 

staral. Odpoveďou starostu bolo, že on sám aj pán Uhrin si momentálne robia vodičský preukaz T. Až 

to bude aktuálne, tak sa uzatvorí hmotná zodpovednosť, tiež škodová poistka. Momentálne prebieha 

verejné obstarávanie, ktoré musí byť ukončené do konca januára 2024.  Poslankyňa Mgr. Ondová sa 

spýtala, či traktor bude určený aj pre služby občanov. Starosta odpovedal, že prvé 4 roky kvôli možným 

kontrolám nie (za ten čas sa bude  využívať len pre potreby obce ako je odpratávanie konárov a 

podobne). 

 

5. Schválenie kapitálovej investície projektov  

 

V tomto bode dal starosta obce hlasovať o realizácii kapitálovej investície oboch projektov, ktoré majú 

byť financované z Environmentálneho fondu so spoluúčasťou obce:  

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

Hrubovský  ,Ladislav Majerník,  Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, 

Ladislav Majerník,  Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

6. Správa kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2023 

 

Starosta obce oboznámil poslancov so správou kontrolórky obce o kontrolnej činnosti za rok 2023, 

pričom prečítal celé znenie tejto správy  (v čom konkrétnom spočíval výkon kontrolnej a iných 

odborných činností kontrolórky obce). Poslanec Ing. Vereb mal otázku, či všetky doterajšie stanoviská 

a správy pani kontrolórky môže v prípade záujmu niekde kompletne vidieť. Odpoveďou bolo, že áno – 

na obecnom úrade je vedený samostatný fascikel s týmito písomnosťami kedykoľvek poslancom k 

dispozícii. 

Poslanci vzali na vedomie správu kontrolórky obce a Mgr. Martin Hrubovský v tomto bode programu 

s ospravedlnením odišiel. 

 

7. Návrh - VZN č. -/2023 o dani z nehnuteľnosti, dani za psa, dani za užívanie 

verejného priestranstva, dani za predajné automaty, dani za nevýherné hracie 

automaty a poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady   

 

Starosta obce prečítal poslancom návrh prejednávaného VZN  aj to, v čom spočívajú konkrétne zmeny 

sadzieb vybraných daní. Samotné znenie návrhu VZN bolo zverejnené aj na webovej stránke obce, 

úradnej tabuli a taktiež bolo emailom zaslané každému z poslancov.  Starosta odporúča o konkrétne 

percento zvýšiť sadzby dane z pozemkov  a to za ornú pôdu, trvalé trávne porasty, záhrady, zastavané 

plochy  a nádvoria, ostatné plochy a stavebné pozemky.  Pre občanov, bežné domácnosti to nebude až 

také veľké zvýšenie, skôr pre poľnohospodárov, ktorí majú veľa ornej pôdy. Kontrolórka obce podotkla, 

že okolité obce menili tieto VZN už pred rokom. V Plechoticiach sa v roku 2020 zvyšoval poplatok za 

vývoz  TKO  a tiež poplatok za psa, no sadzby daní z pozemkov sa nemenili odkedy je obec obcou, resp. 

pár desiatok rokov určite.  Sadzby dane zo stavieb sa meniť nebudú. V návrhu VZN sa počíta i so 
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zvýšením poplatku za psa. Poplatok za vývoz TKO je rovnako navýšený. Starosta obce uviedol, že 

v priebehu týždňa prišiel dodatok k zmluve so spoločnosťou  FÚRA s. r. o., v ktorom sú sumy tak 

vysoké, že vybrané  zvýšené poplatky za vývoz TKO aj tak nepokryjú fakturované sumy a obec bude 

doplácať. Z dôvodu ďalšieho fungovania je však nevyhnutné pristúpiť aj k takýmto nepopulárnym 

krokom (nízke podielové dane, vysoké ceny energií, zákonom navýšené mzdy v škôlke, pričom 

normatív navýšený nebol). Poslanec Majerník sa zaujímal o to ako to je so zbernými nádobami, na čo 

starosta povedal, že je to ako doteraz – domácnosť s 1 až 4 členmi môže dávať vyvážať 1 KUKA nádobu, 

domácnosť s 5 a viacerými členmi má k dispozícii 2 KUKA nádoby na vývoz.   Pravdou však je,  že 

tento systém je neefektívny, pretože  občania za vývoz ďalšej zbernej nádoby neplatia, nedá sa 

odkontrolovať kto koľko KUKA nádob dáva vyvážať a preto od nového roka dôjde 

k zmene  spočívajúcej v tzv. nálepkovom systéme – občan, ktorý má uhradený poplatok za  TKO 

v danom kalendárnom roku (samozrejmosťou sú aj uhradené poplatky za predchádzajúce roky), dostane 

v decembri nálepku s logom spol. FÚRA s. r. o. a teda pracovníci tejto spoločnosti pri zbere TKO 

vyvezú v priebehu roka už iba takto označené KUKA nádoby. Ak chce domácnosť dávať vyvážať viac 

KUKA nádob, než na ktoré má nárok, môže si zakúpiť ďalšiu nálepku za sumu 50,- €. Táto suma je 

určená a odporúčaná priamo spoločnosťou FÚRA s. r o. Presne takýto systém funguje v okolitých 

obciach už dlhšie  a ukázal sa ako veľmi efektívny čo sa týka platenia daní. Podľa poslanca Ing. Vereba 

by bolo vhodné zvážiť otázku hmotnostného zberu a nie podľa KUKA nádob, s čím by však podľa 

ostatných bola len veľká byrokracia a teda nevedia si predstaviť, kto by fyzicky kontroloval, kto koľko 

kíl vyprodukoval a odovzdal. Ďalej je podľa neho nepomer medzi 1 - člennou a viac - člennou 

domácnosťou – prečo by napríklad občan, ktorý žije sám a dáva vyvážať odpad sporadicky, mal platiť 

rovnakú sumu ako domácnosť, kde žije viac ľudí. Ďalším jeho návrhom bolo zmeniť pomer KUKA 

nádob na počet osôb, napr. 1 KUKA nádoba na dve osoby. Poslanci sa však týmito jeho pripomienkami 

veľmi nechceli zaoberať vzhľadom na to, že vývoz KUKA nádob a aj určeného počtu členov domácnosti 

pri vývoze je už roky nemenný a osvedčil sa.  Poslanec Ing. Vereb chcel tiež vedieť, za koľko sa bude 

na obci predávať nová KUKA nádoba. Odpoveďou starostu bolo, že za nákupnú cenu.  

 

Poslanci sa zhodli v tom, že ak odsúhlasia toto VZN v navrhovanej podobe, tak počas tohto volebného 

obdobia už žiadne zmeny v sadzbách daní a poplatkov nebudú. Následne takto hlasovali o návrhu VZN 

č. 1/2023: 

  

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, 

Ing.  Štefan Vereb) 

 

Za: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

Proti: 1 (Ing. Štefan Vereb) 

Zdržal sa: 0 

  

8. Stanovisko kontrolóra obce k rozpočtu na rok 2024  

 

Starosta obce oboznámil poslancov so stanoviskom kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2024, 

pričom prečítal celé jeho znenie. Kontrolórka obce konštatuje, že rozpočet na ďalší rok je vyrovnaný, 

pričom výdavky miestnej ZŠ s MŠ sú takmer rovnaké  ako výdavky obce. Predložený návrh rozpočtu 

však odporúča prerokovať a schváliť bez výhrad v navrhovanej podobe a počas roka podľa situácie 

upraviť. 

 

Poslanci toto stanovisko vzali na vedomie. 



V tomto bode ešte poslanec Bič ako zástupca starostu poznamenal, že hoci si po minulé roky poslanci 

hlasovaním navýšili odmenu za výkon funkcie poslanca vo výške minimálnej mzdy, vzhľadom na 

finančnú situáciu obce sa týmto vôbec nebudú zaoberať a žiadne navýšenie nebude. 

   

9. Rozpočet na rok 2024 – návrh  

 

Starosta obce oboznámil poslancov s navrhovaným rozpočtom obce na rok 2024, s jeho príjmovou a 

výdavkovou časťou. Návrh rozpočtu taktiež obsahuje aj vyhliadky rozpočtu na roky 2025 a 2026. 

 

1.  Celkové príjmy rozpočtu obce Plechotice a obcou zriadenej organizácie ZŠ s MŠ Plechotice na rok 

2024  predstavujú sumu vo výške 513 400,- €. 

 

Z toho: 

 

a) celkové príjmy rozpočtu obce Plechotice na rok 2024 predstavujú sumu vo výške 493 800,- € , 

b) celkové príjmy rozpočtu ZŠ s MŠ Plechotice na rok 2024 predstavujú sumu vo výške 19 600,- €. 

 

2.  Celkové výdavky rozpočtu obce Plechotice a obcou zriadenej organizácie ZŠ s MŠ Plechotice na 

rok 2024  predstavujú sumu vo výške 513 400,- €. 

 

Z toho: 

 

a) celkové výdavky rozpočtu obce Plechotice na rok 2024 predstavujú sumu vo výške 257 030,- € , 

b) celkové výdavky rozpočtu ZŠ s MŠ Plechotice na rok 2024 predstavujú sumu vo výške 256 370,- €. 

 

Poslanci diskutovali o vysokých výdavkoch miestnej školy. Najväčšiu časť z nich tvoria náklady na 

mzdy a odvody. V materskej škole sú 4 učiteľky, z ktorých dve učia doobeda a dve poobede. V prípade 

potreby sa zastupujú, avšak ak sú poloprázdne triedy v prípade chorých žiakov, nie je to veľmi 

rentabilné. Taktiež poslanci konštatovali, že v  ZŠ s MŠ  je veľa cudzích detí z okolitých dedín a miestni 

rodičia svoje deti vozia zväčša do okresného mesta, čiže škola prioritne vôbec neslúži našim deťom. 

 

Po dôkladnom oboznámení sa s návrhom predmetného rozpočtu však  poslanci skonštatovali, že 

vyrovnaný rozpočet vytvára podmienky na plnenie funkcií samosprávy a odsúhlasili jeho príjmovú 

a výdavkovú časť takto: 

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, Ing. 

Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Rozpočty na roky 2025 a 2026 poslanci vzali na vedomie.  

 

 

 

 



10. Vymenovanie inventarizačnej komisie  

 

Starosta obce upozornil poslancov na povinnosť vykonania inventarizácie majetku,  ktorú je zo zákona 

obec povinná vykonať a teda predostrel návrh, aby  členmi tejto inventarizačnej komisie boli 

zamestnanci obce a niekto z aktivačných  pracovníkov,  s čím všetci prítomní poslanci súhlasili.  

 

11. Príkaz na vykonanie inventarizácie so stavom k 31.12.2023  

 

Starosta obce vydal príkaz na vykonanie inventarizácie majetku obce so stavom k 31.12.2023 a to Mgr. 

Dominike Malčickej, Štefanovi Uhrinovi a Viere Žinčákovej, čo poslanci zobrali na vedomie. 

 

12. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2024  

 

Starosta obce prečítal plán kontrolnej činnosti hlavnej  kontrolórky obce na I. polrok 2024 a dal 

poslancom priestor  vyjadriť svoje pripomienky či ďalšie návrhy. Poslanec Ing. Vereb sa zaujímal o to, 

či sa dodržiavajú odporúčania  hĺbkového auditu. Na uvedenú otázku zareagovala kontrolórka obce, 

ktorá povedala, že každý mesiac chodí na obecný úrad vykonávať kontrolu každej jednej agendy – 

kontroluje banku, pokladňu, všetky faktúry a doklady, pričom doteraz  nezistila žiadne nedostatky ani 

porušenia, avšak  pána starostu by istotne na prípadné nedostatky upozornila.  Je nevyhnutné dbať na 

to, aby sa dodržiavalo VZN o dotáciách, ktoré by sa nemali poskytovať združeniam bez vlastného 

bankového účtu a od budúceho roka sa na to  prísnejšie dohliadne. 

 Následne poslanci  hlasovali o schválení predmetného plánu kontrolnej činnosti HK takto: 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, Ing. 

Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

13. Rôzne  

 

V tomto bode starosta predostrel  poslancom potrebu delegovať do školskej rady niekoho z radov 

poslancov tak, ako sa na tom dohodli na poslednom zasadnutí OcZ. Zo strany školy bol navrhnutý a  

oslovený poslanec Mgr. Martin  Hrubovský, ktorý s tým aj súhlasil, avšak poslanci z dôvodu zachovania  

objektivity navrhli za člena školskej rady  poslanca Majerníka a následne o tom hlasovali takto: 

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, 

Ing.  Štefan Vereb) 

 

Za: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ladislav Majerník) 

 

Pokiaľ ide o zberný dvor a kompostovisko, tak žiadosť o dotáciu na zberný dvor na Environmentálnom 

fonde už je, avšak zatiaľ nie je schválená. Paradoxom podľa starostu je, že zväčša  sa schvália peniaze 



na zberný dvor a následne na zakúpenie traktora, čo bolo v prípade obce naopak. Environmentálny fond 

nám schválil dotáciu na traktor, ale nie na zberný dvor. Poslanec Roman poznamenal, či má zmysel mať 

traktor bez zberného dvora a či nie je lepšie zriadiť kompostovisko. Z toho medzi poslancami  vyvstala 

debata, čo je lepšie – či zberný dvor alebo kompostovisko,  pričom obidvoje má byť podľa územného 

plánu umiestnené  v areáli bývalého družstva.  Poslankyňa Mgr. Ondová sa spýtala, či nebude problém 

s tým, že niekomu z vlastníkov okolitých parciel bude zberný dvor prekážať. Poslanci Meglés a Roman 

poznamenali, či by nebolo lepšie prehodnotiť územný plán obce a urobiť jeho zmenu kvôli umiestneniu  

predmetného  niekde inde, čo by však stálo nemalé peniaze. Poslanec Majerník uviedol, že je potrebné 

dobre pozrieť podmienky samotnej výzvy.  Poslanci sa zhodli v tom, že je nutné doriešiť prístupovú 

cestu k prípadnému zbernému dvoru aj pozemok, na ktorom to bude stáť.  Starosta prisľúbil, že 

vzhľadom na nájomné zmluvy s Rímskokatolíckou Cirkvou  na pozemky v areáli bývalého družstva 

prezistí do najbližšieho zastupiteľstva  na arcibiskupstve všetky potrebné informácie a následne  s nimi  

poslancov oboznámi.  

  

Ďalej starosta obce informoval poslancov o snahe  vylepšiť ozvučenie na cintoríne tak, aby duchovný 

otec nemusel chodiť so svojím ozvučením. Rozhlasy by  mali byť bezdrôtové, ústredňa by bola v Dome 

nádeje, reproduktory na jeho stene a s mikrofónom by sa už len chodilo po cintoríne. Potrebné je, aby 

to bol čím menej obslužný, ale výkonný  systém. Poslanec  Majerník znova upozorňoval na potrebu 

presunu reproduktora rozhlasu pred p. Mašlejom.  

 

Poslanec Meglés sa zaujímal o to, prečo je zasypaná  priekopa pred p. Jánom Spišákom na Sečovskej 

ulici – odpoveďou bolo, že  Spišákovci sa nikoho nepýtali, ale svojvoľne to tak už pred rokmi zasypali 

v dôsledku čoho stojí voda v priekopách pred p. Beslerom. Poslanec Bič poznamenal, že aj pred 

rodinným domom  Bartovičových je podobná situácia. Starosta na margo uvedeného povedal, že projekt 

na nové chodníky a priekopy na ul. Družstevná,  Sečovská a časti Hlavnej ulice je urobený, čaká sa 

vyhlásenie vhodnej výzvy. 

 

Čo sa týka ihriska, to je dokončené a zazimované.  

 

Vzhľadom na nevyhovujúci technický stav starších obecných áut  obec reagovala a požiadala 

Ministerstvo vnútra SR  o auto vyradené z evidencie Policajného zboru – žiadosť je tam zaevidovaná, 

počkáme za odpoveďou.  

 

Zároveň s blížiacim sa koncom roka je nevyhnutné (nielen podľa odporúčania audítora) účtovne vyriešiť 

1,5 roka zrušenú predajňu maloobchodu, konkrétne tovar na sklade (ten je už dávno po záručnej dobe 

a inventúra nebola urobená ku dňu zrušenia obchodu) a peniaze v pokladni, ktoré v Hlavnej knihe ostali 

kvôli nesprávnemu účtovaniu. Poslanci sa zhodli na odpísaní zostatku tovaru a pokladne a následne 

o tomto hlasovali  takto: 

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, 

Ing.  Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, Ing. 

Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



Starosta obce tiež v tomto bode informoval poslancov o anonymnom liste, ktorý bol na obecný úrad 

doručený deň pre konaním zasadnutia OcZ. List je adresovaný pánovi starostovi  a pisateľ v ňom 

poukazuje na kaderníctvo, ktorého dvere sú hlavne v lete dokorán otvorené, kvôli čomu  sa jeho výpary 

dostávajú do celej budovy obecného úradu, čo podľa pisateľa vadí viacerým ľuďom, rovnako ako im 

vadí aj sušiak s prádlom (uterákmi) pani kaderníčky umiestnený v chodbe hneď pri vstupe do budovy.  

Poslanci  poverili starostu obce, aby kaderníčku p. Jonášovú informoval o tomto liste a aby  zjednala 

nápravu -  sušiak s prádlom mala vo vnútri, častejšie vetrala, prípadne sama navrhla nejaké zmeny. 

Zároveň sa riešila výška aktuálneho nájomného. Starosta uviedol, že v kaderníctve  je vlastný 

elektromer, aj zdroj tepla a voda sa vyrovnáva 1x ročne, čiže nemusí dôjsť k veľkému navýšeniu.  

 

Následne poslanci hlasovali o otázke „Kto je za to,  aby sa navýšili mesačné nájomné  platby za 

kaderníctvo?“  

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, 

Ing.  Štefan Vereb) 

 

Za: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Štefan Vereb) 

 

Ďalej poslanci hlasovali o otázke „Kto je za to,  aby sa mesačné nájomné  platby za kaderníctvo zdvihli 

z 20,- € na 30,- €?“  

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, 

Ing.  Štefan Vereb) 

 

Za: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Štefan Vereb) 

 

Poslanec Bič sa zaujímal o to, kým sú využívané priestory kultúrneho domu  počas akcií. Odpoveďou 

starostu obce bolo, že zväčša je záujem zo strany obyvateľov, ktorí nemajú trvalý pobyt v obci a  ktorí 

si medzi sebou podávajú recenzie. Páči sa im náš KD veľkosťou i vybavením. Preto poslanec Bič 

navrhol zvýšiť poplatok za prenájom kultúrneho domu pre týchto občanov z  90,- € na 120,- € po polnoci.  

Platby pre domácich ostanú nezmenené.   Poslanci o tom hlasovali takto:    

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, 

Ing.  Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník, Ing. 

Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

P. Novák z FS Studzenka sa zaujímal o to, či na budúci rok počas osláv výročia založenia súboru  bude 

v zadnej časti za KD hotové pódium. Odpoveďou bolo, že určite sa s takou investíciou nepočíta 

v priebehu budúceho roka, ale snahou bude zrealizovať tam v tom čase aspoň nejaký prístrešok 

a provizórne pódium tak ako tomu bolo tento rok. Medzi OcÚ a ihriskom sa však pri zateplení OcÚ 



počíta s vytvorením prístrešku, ktorý bude slúžiť občanom na malé súkromné posedenia, kde nikoho 

nebudú rušiť.  Voda a elektrina tam už je pripravená.   

 

14. Záver  

 

Po prerokovaní programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, tiež im vyjadril vďaku za spoluprácu v končiacom sa roku, pozval ich s 

rodinami na podujatie Vianočné pastorále, na ktorom 26.12.2023 vystúpi s kultúrnym programom Lukáš 

Leščišin a FS Studzenka a o 18.40 hod.  zasadnutie OcZ  ukončil.  

 

 

 

Zapísala: Mgr.  Dominika Malčická                                                    ...................................................... 

 

 

V Plechoticiach 09.12.2023 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Stanislav Roman                                                                                   ..................................................... 

 

Ing. Štefan Vereb                                                                                  .....................................................  

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                        PaedDr.  Marek Andráš 

                                                                                                                                 starosta obce 


